

Grundejerforeningen Holmehus

Referat af bestyrelsesmøde afholdt 22. januar 2013

Dagsorden

1. Pladsudvalg, festudvalg

Bestyrelsesmøde:

1. Referat (sekretær)
2. Beretning (formand)
3. Regnskab
 - a. Foreningen
 - b. Vejfond
4. Trafiktælling
5. Opfølgning, vej
 - a. Forslag om vejbump
6. Opfølgning, pladsen
7. Eventuelt

Fremmødte: Michael, Kasper, Lars, Poul, Noah, Claus, Gert (pladsudvalg), Lasse (festudvalg), Steffen (pladsudvalg).

Afbud fra Morten og Mette (festudvalg)

Pladsudvalg/Festudvalg

Det har taget lang tid at få referatet af generalforsamlingen ud af forskellige grunde. Det tager bestyrelsen til efterretning. Det er grunden til at pladsudvalget ikke har svaret på kommunens henvendelser på det seneste. Lars påtager sig at sende dem et svar.

Der blev snakket en del om at pladsudvalget starter en proces hen mod at få realiseret de ideer der har cirkuleret om pladsen. Mest omtale har ideer om at få plantet et eller flere træer på det areal hvor der nu er asfalt. Pladsudvalget møder op til et kommende bestyrelsesmøde med et første udkast til en plan der konkretiserer deres ideer. Alle er opmærksomme på at ikke alle ideer kan realiseres på en gang, så både en langsigtet plan og de første skridt er nødvendige at lægge fast. Når planen er mere konkretiseret, kan vi rette henvendelse til lokaludvalgene og få midler fra kommunen.

Til næste pladsdag arrangerer festudvalget grill og bøffer/pølser og foreningen betaler.

Ad 1: Referat (sekretær)

Ingen kommentarer til referatet fra sidste bestyrelsesmøde. Lars laver en kalenderside ligesom de sidste år med de datoer der er fastlagt.

Ad 2: Beretning (formand)

Formanden har ikke set nogen på Veksøvej 177, så han har ikke fulgt op endnu på de nye medlemmer. Vi skal huske at være på forkant med det kommunale vejsyn, der skal laves inden DONG lægger luftledninger ned. Vejudvalget holder

snor i den opgave og starter med at kontakte DONG. Poul foreslog at kontakte Parcelhusejernes Landsforening om emnet, og det blev bifaldt. Referatet af generalforsamlingen har været længe undervejs men bliver runddelt i den kommende weekend.

Ad 3: Regnskaber

Der er ikke sket noget siden sidste møde. Saldo på foreningens konto er ca 61 tkr, fondens saldo er ca 213 tkr.

Ad 4: Trafiktælling og 5: Vej og forslag om vejbump

Ifølge skrivelse (Mit Hus, Vinter 2012) fra Parcelhusejernes Landsforening kan man anmode kommunen om trafiktælling, og hvis der er grundlag for det, kan man tvinge kommunen til at overtage vejen. Vejudvalget kigger på det. Kasper har efter en henvendelse ved generalforsamlingen fundet materiale om vejbump. Foreningen på Vallekildevej er i gang med en proces hvor der skal bump på Vallekildevej. De har haft en ekstern konsulent på for at varetage projektet, inkluderende kontakt til kommunen for at opnå tilladelser, og der er regler og anbefalinger for hvor mange bump der skal være (ca hver 70 meter), og der skal også skilte til ved alle til- og fra-kørsler. Dette er af en størrelsesorden, der kræver en generalforsamlingsbeslutning og en kontigentforhøjelse. Vejudvalget kigger nærmere på detaljer og vi tager det op til næste møde; formanden mener at kunne huske at der før er udarbejdet et prospekt hvor der er regnet ud hvor mange bump og skilte der skal til.

Lars foreslår at vejudvalget tager en runde når frosten er væk.

Netto: Jonas Vestermann har kontakt til kommunen, men hans kontakt i kommunen er langtidssygemeldt og forventes tilbage 1. februar. Bestyrelsen afventer Nettos næste skridt.

Ad 6: Opfølgning, plads

Vi mangler at henvende os til Morten Sax (som lovede at hjælpe os til generalforsamlingen) vedrørende matrikulering af pladsen.

Ad 7: Eventuelt

Pladsdag fastsættes til 25. maj.

Mit Hus: webmaster skriver på hjemmesiden at hvis man ikke modtager bladet og er interesseret i det, så kan man skrive til webmaster. Alle medlemmer af Parcelhusejernes Landsforening er berettiget til at modtage det.

Der er nogle døde links på websiden vedrørende vejfonden. Webmaster påtager sig at følge op.

Næste møde er flyttet til 26. februar kl 19.

Til næste møde skal vi tale om det forestående arbejde der skal udføres i Husumparken – det ser ud til at blive omfattende, og det kan godt påvirke vores veje.

Der skal laves en mail-liste hvor udvalgsmedlemmerne også er med.